
ZAPISNIK
6. sjednice Upravnog vijeca Pudkog otvorenog udilista Pored, odr:ane 31. svibnja 2023.
godine, s poaetkom u '14 sati u uredu ravnateljice

Sjednici su prisutni
1. Azeglio Picco, predsjednik
2 KristinaPilato,6lanica
3. Aliae Prhat. alanica
4. Snjezana Radeti6, ravnateljica
5 Vesna Tripar, zapisni6ar

Opravdano odsutna gda Silvia Milohani6 igospodin lvan Herak.
Predsjednik Upravnog vije6a gosp. Azeglio Picco otvorio je sjednicu, pozdravio prisutne,
utvrdio kvorum i predlorio sljede6i

'1 . Verifikacija Zapisnika sjednice Upravnog vijeaa odrzane '1 '1 .5.2023.
2. Davanje suglasnosti za donosenje Odluke o odabiru naJpovoljnije ponude te sklapanje

ugovora o jednostavnoj nabavi za filmske i video usluge za programe Uailista
3. Prihva6anje lzvje56a o poslovanju Puakog otvorenog udiliSta Pored za 2022. godinu
4. Razno

Dnevni red je usvojen jednoglasno i sada glasi

Ad 2.) Ravnateljica je izvijestila dlanove Vije6a da smo sukladno usvojenom Planu nabave
za 2023. godinu proveli postupak jednostavne nabave za filmske i video usluge za programe
UdiliSta.
Struano povjerenstvo javnog naruaitelja za provedbu postupka ove nabave provelo je
postupak sukladno Pravilniku o provedbi postupaka jednostavne vrijednosti u Puakom
otvorenom ucilistu Porei, izvrsilo pregled i ocjenu ponuda te o tome sadinilo Zapisnik o
otvaranju, pregledu i ocjeni ponuda, KLASA: 406-03/23-011 : 2167-14-05102-23-7 od 26.
svibnja 2023. godine.
Nakon otvaranja, pregleda i ocjene ponuda, utvrdeno je da je ponuda ponuditelja ROSE ART
video produkcija d.o.o., Kastelir 46, 52 464 Kaltelir, valjana i da zadovoljava uvjete iz
poziva na dostavu ponuda i cijenom najpovoljnija te je povjerenstvo predlozilo da se sklopi
ugovor s ponuditeljem. S obzirom da se radi o nabavi vrijednosti preko 40 000,00 kuna
odnosno 7.976,00 eura bez PDV-a potrebno je davanje suglasnosti ravnateljici za donosenje
odluke o odabiru najpovoljnije ponude isklapanje ugovora.
elanovi Vijeca slozili su se da ravnateljica donese Odluku o odabiru najpovolinije ponude
ponuditelja ROSE ART video produkcija d.o.o., Kaitelir 46, 52464 Kaitelir,
OIB:0137048?'156 u iznosu 7.976,00 eura bez PDV-a, odnosno s ukupnom ciienom s
uraaunatim PDV-om u iznosu 9.970,00 eura te da s istim ponuditeUem sklopi ugovor.
Nakon kra6e rasprave Vije6e je jednoglasno donijelo

Odluku
Daje se suglasnost ravnateljici Pudkog otvorenog udilista Pored za donosenje Odluke o
odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za filmske ivideo usluge za programe UdiliSta, ROSE ART

Dnevni red

Ad 1.) Predsjednik Upravnog vije6a konstatirao je da je Zapisnik sjednice Upravnog vije6a
oddane 11.5.2023. godine dostavljen u privitku poziva te moli prisutne da iznesu eventualne
primjedbe ili prijedloge na zapisnik
Primjedbi ili prijedloga nije bilo, tako da se donosi sljede6i

ZakUudak
Zapisnik sjednice Upravnog vije6a odrzane 1'1. svibnja 2023. godine verificira se
jednoglasno.



video produkcija d.o.o., Kastelir 46, 52454 Kaitelir, OIB:0'1370487156 i sklapanje
ugovora s odabranim ponuditeljem.

Ad 3.) Vezano uz lzvjeSce o poslovanju za 2022. godinu predsjednik Vije6a, gospodin
Azeglio Picco, zamolio je ravnateljicu da ukratko iznese lzvjestaj o poslovanju Puakog
otvorenog u6ilista Poteaza 2022. godinu.
lzvjestaj o poslovanju Pu6kog otvorenog udilista Pore6 za 2022. godinu, dostavljen je svim
ilanovima Vijeca pa je ravnateljica, gda. Snjezana Radeti6 istaknula samo nalva:nije u
proteklojgodini.
Ravnateljica je istaknula: godina 2022. t dalje je, nakon dvije pandemijske godine, obilovala
iznenadenjima i aestim neizvjesnostima. Prvi kvartal obiljezila je pandemija zbog 6ega je
kultura u svoj svojoj punini zazivjela nakon 1. travnja festivalom Zlatni zub. U6iliste je tijekom
godine realiziralo sve programe koje tradicionalno organizira te nastojalo sve dobne skupine
u zajednici, koliko god su to uvjeti dozvoljavali, ukljuditi u kulturni iobrazovniZivot 9rada.
fijekom 2022. odrzali su se sljedeci programi: 62. Annale, 61. Koncerti u Eufrazijani, 50.
Susret zborova Nai kanat je lip, 32. L4ontraker, 27. Jazz u lapidariju,22. Street art Pored koja

se je i dalje realizirao kao festival u stalnom pokretu, 15. Zlalni zub, 12. Pore6dox, Ekolo 4.
Realizarano je Kulturno ljeto u Poredu (Koncerta u Eufrazijani, Jazz u lapidariju, Street art
Pored, kinoprojekcije, Kino Roxy na otvorenom u suradnji s Pula film festivalom, izlorbe) za
turiste, goste i sugraalane. Kroz program Tornaj se doma-Torna casa omogu6eno je trima
umjetnicima Pore6anima i Poredankama da se predstave gradu te je pripremljena druga
knjiga razgovora s umjetnicima. Amatersko djelovanje mirovalo je u prvom dijelu godine zbog
dega je manifestacija Kanat i ove godine odrZana izvan uobiaajenog termina a kako bi se
prigodno moglo oznaaiti pola stoljeca postojanja ove manilestacije. Probe Poredkih delfina,
Zbora Joakim Rakovac i dramskog studija ain, iin odza\ane su nakon ukidanja mjera, te je
do kraja godine Zbot odiao jedan nastup, a Delfini detiri javna nastupa. Dramski studio
pripremao je obnovu predstave i premijeru nove u 2023. U joS jednoj izazovnoj i telkoj godini
za umjetnike iglazbenike bili smo vazna karika u kulturnom procesu trgovine i produkcije i
time podcrtali svoju ulogu, utvrdili vlastiti znaaaj u kreiranju i ispunjavanju kulturnog :ivota
zajednice.
Koncepte odredenih programa i nadalje je valjalo prilagodavati promijenjenim uvjetima Zivota
i rada. Najvise se, vee trecu godinu, mrenjao koncept Kanta zbog obustave amaterskog
zborskog pjevanja pa je odrzan u kazalisnoj dvorani kroz dvije vederi uz nastup vokalnih
skupina Vidljivosti Kanta pridonio je videostreaming na Facebook stranici U6ilista te bio vrlo
dobro posje6en. Valja naglasiti da je, obzirom na zavidajne vrijednosti koje ova manifestacija
promovira i 6uva, u narednom razdoblju potrebno strateski pristupiti izradi osvje:enog
koncepta manifestacije .jer je u cijelo.j zemlji amatersko zborsko pjevanje trajno naruieno kroz
dvije duge pandemijske godine.
Udiliste je tijekom godine izdalo i promoviralo, unutar festivala Ekolo, zbirku pjesama Drage
Odi6a: Poreaanke.
Tijekom godine se sustavnom strategijom drustvenih mreza ukupna vidljivost Ustanove
pove6avala kroz internetsku stranicu, drustvene mre:e iostale materijale kojima se programr
promoviraju.
Obrazovna djelatnost je kroz novi vizualni dizajn pokrenula svoj redoviti rad verificiranih i

neveriflciranih programa, osposobljavanja iradionica za sve dobne skupine. Posebno su se
popularnim pokazale besplatne jednokratne kreativne radionice za djecu. Pored toga,
istaknuto je obiljezen 16. Tjedan cjeloiivotnog uaenja te proveden niz radaonica za rczliLile
dobne skupine.
Dugogodisnja praksa da Udiliite prostorno itehni6ki pomaze u realizaciji programa drugih
ustanova, udruga ili dru6tava provodila se uskladeno s mogu6nostima ljudskih resursa u
ustanovi i prilikama koje je nametala izazovna godina. OsluSkivati potrebe i ainiti najbolje za
zajednicu uvijek je naS prvi i najva:nri zadatak
Ustanova se, osim od Grada Poreaa-Parenza, redovito financirala i putem javnih natjedaja iz
raznih izvora od l\rinistarstva kultu.e imedija Republike Hrvatske, lstarske Zupanije-Regione
lstriana, Opdine Vrsar-Orsera, turistidkih zajednica, raznih ostalih pravnih ifizidkih osoba koje
podr:avaju ili sufinanciraju pojedine projelde. TUekom godine ugovoreni su najmovi za
nekretnine u vlasnistvu Ustanove te su prihodovana sredstva, ve6a od planiranih, ulozena u
programe i pobolj5anje uvleta poslovanJa



Potpisan je Sporazum o organizacrji i financiranju Medunarodne studentske kiparske Skole
Montraker kojim su potpisnici (POUP kao organizator, Opcina Vrsar-Orsera iTZO kao
suorganizatori, Maistra d.d. i Kamen d.d. kao donatori) utvrdili zajednidki interes u
ostvarivanju projekta te medusobna prava i obveze u realizaciji. Sporazumom je definirano i

vlasnistvo kroz Skolu nastalih skulptura.
Udili5te kontinuirano aplicira na fondove Europske unrje, 6ime se bespovratnim sredstvima s
jedne strane omogu6ava besplatna edukacija za gradane, a s druge strane jaaaju kapaciteti
obrazovnih ustanova te se sklapaju partnerstva i dugorodne suradnje s udili5tima partnerima,
poslodavcima i institucijama iz lokalne zajednice. Podetkom 2022. zapodel je projekt ESF-
Edukosi.Turizam i projekt EQUALITY - Jednake mogucnosti u obrazovanju odraslih
ERASMUS+. Tijekom godine potpisan je i realiziran Mali projekt za bolje sutra -
"glasOmVlTA", financiran iz Zaklade za poticanje partnerstva i ruzvqa civilnog dru5tva iz
Fonda istarskih gradova. EU projekt ,,Erasmus+ C.A.L.M." uspjesno je proveden u cijelosti.
Zahvaljujuci podrsci Grada Poreaa-Parenza, dosadasnjem radu, profesionalno i nadasve
korektno izvrSenim projektima i izuzetno dobrim odnosima s drugim instituctjama,
ustanovama, udrugama ipojedincima, uspje5no smo zavr5ili 2022. godinu. Sve to znadi da
Ustanova le2i na ivrstim temeljima i da je u konadnici plan i program poslovanja uspjeSno
ispunjen.
I na kraju, ravnateljica je rstaknula va2nost tima s kojim radi i bez kojeg iskazani rezultati ne
bi bili mogudi. Takoder se jos jednom zahvalila Upravnom vijecu Udilista na iskazanoj
podrici, svima koji su podrZavali i podrzavaju rad Udilista, posebice Gradu Poredu-Parenzu i

svim zaposlenicima.
Na navedeno izlaganje nije bilo primjedbi, te je Vije6e, na osnovu ilanka 43. Statuta
ustanove, jednoglasno donijelo

Ad 4.) Pod todkom razno ravnateljica je informirala ilanove Vrje6a:
Zakupnik Zero waste Croatia, obrt za ugostiteljstvo i savjetovanje, Antonci 23, Pore6,
OI8:64585027366 vlasnica Anamarija Prgomet podmirila je sva dugovanja prema
Zakupodavcu Pudkom otvorenom udilistu Pored pa sukladno Odluci Upravnog vijeca
od 11. svibnja 2023. sa zakupnikom 6e se produziti ugovor na daljnju godinu.
Emil Zigante uputio je Puakom otvorenom udilistu Pore6 Zahl)ev za izdavanje
brisovnog o6itovanja za upis na nekretninu koju je naslijedio od bake gde Zigante
Vernika koja je radila u Uiili5tu. Nakon Sto voditeljica radunovodstva pripremi potvrdu
o otpladenosti kredita u cijelosti za navedenu nekretninu Vijece bi trebalo razmotriti
zahtjev i izdati brisovno o6itovanje.
Ravnateljica je izvijestila dlanove da je upu6en zahtjev Gradona6elniku za imenovanje
6lanova Upravnog vUeia Pudkog otvorenog u6ili5ta Pored s obzirom da 20.09.2023.
istjeae mandat sadaSnjem Vrjeiu.
Ravnateljicaje izvijestila dlanove Vijeca da se pregovori oko potpisivanja kolektivnog
ugovora izmedu SIKD-a iU6ili5ta pribli2avaju kraju i vjerojatno 6e idu6i tledan doci
pnjedlog upucen Upravnom vijedu za donosenje zakljudka o prihvadanju teksta
Kolektivnog ugovora za zaposlene u Pudkom otvorenom u6iliStu Pored.

Sjednica je zavrSila u 15.00 sati.

Zapisni6ar
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redsjednik Upravnog vije6a

KLASA: 007-04/23-01/6
URBROJ : 21 67 - 1 4-OSl 01 -23-2
Pored, 31.5.2023.

'uCko Otvorcno LrCIllgrB Pr

Azeglio Pic

Odluku
Prihvaca se lzvje56e o poslovanju Pudkog otvorenog udili5ta Pored za 2022. godinu.


